
Svar på brev fra kommunen mottatt 2.2.2021.                                                                       11.01.2021 
 
Klage på manglende tilrettelegging og fortsatt brudd på likestilling og diskrimineringsloven. 
 
Hei! Jeg vil først presisere noe. I svar fra kommuen så brukes halve brevet på et svar på trafikksikkerhet. Jeg 
vil presisere at jeg ikke klager på trafikksikkerhet og vil ikke ha svar rundt det. Jeg ønsker svar på hvorfor 
kommunen mener det er greit å diskriminere og underbygge påstandene om at det faktisk er et problem 
for personer med funksjonsnedsettelse at parkeringen er der den er. 
 
Enda en presisering er på sin plass. Ja, jeg snakker om rullestolbrukere fordi det var et stort problem da min 
sønn satte i rullestol høsten 2020. Men jeg snakker også om Gravide med eller uten bekkenløsning, 
personer med forstuet ankel eller vond fot, jeg snakker om vanlige skader og problemer som utgjør en 
likestillingsforskjell når parkeringsplassen er der nede.  
 
Jeg forstår at dere ikke kan ta orde mitt på at det er et problem. Men da bør det kartlegges og ikke avfeies! 
Dette bør jo være en sak for rådet for eldre og personer med funksjonsnedsettelse og helsestasjon. Fordi 
jeg ønsker meg flere barn. Men ikke hvis jeg blir nødt til å gå det strekket to ganger pr dag 5 dager i uka 
med bekkenløsning, eller jeg har født og må bære en bilstol med et barn oppi i et helt år. Jeg klager 
gjennom likestilling og diskrimineringsloven fordi dette gjør forskjell på folk. Det er fortsatt brudd på loven 
når det utgjør en betydelig forskjell mellom funksjonsfriske personer og personer med nedsatt funksjon. 
(§6,7,8) Jeg klager fordi hente og leveringssituasjon er en stor del av vår hverdag som småbarnsforeldre og 
det går utover bo og bli-lyst når en stor del av hverdagen blir gjort om til frustrasjon. Hvis vi får et barn med 
permanent funksjonsnedsettelse kunne vi aldri ha bodd her. Jeg trodde kommunen ønsket 
befolkningsvekst og da bør man tilrettelegge for gruppen som produserer flest barn og har de minste 
ungene. Dette er snakk om en egen barnehageparkering kombinert med handicapparkering på samme plan 
som barnehagen.  
 
Regjeringens veileder for utforming av barnehagens uteareal sier noe om parkeringsplass:  
«Parkeringsplassen bør ha god kapasitet og ha minst en plass for bevegelseshemmede. Den/de reserverte 
plassene må ha minimumsmålene 3,8 meter (bredde) og 5,0 meter (lengde). De må merkes og skiltes 
spesielt og anlegges på plant, fast dekke. Det er en stor fordel om den/de reserverte parkeringsplassene 
plasseres ytterst i parkeringsradene slik at gangareal kan gi ekstra plass ved inn- og utstigning. Det bør ikke 
være for langt å gå fra parkeringsplass til barnehagebygg. De reserverte parkeringsplassene bør plasseres 
nærmest inngangspartiet. Parkeringsområdet må gjøres tilgjengelig for bruk vinterstid. Bruk av belegg, 
oppmerking, kantstein, vegetasjon, skilt og belysning er viktige elementer og gir et helhetsinntrykk av orden 
og sikkerhet.» 
( Kilde : https://www.regjeringen.no/globalassets/upload/kd/vedlegg/barnehager/veileder/f-
4225.pdf?fbclid=IwAR0sI05jLgYgc9jhrndqushIQWlOnlL5KY_j9AhpAIW3hP-nC6E9otbNUgk ) 
 
Jeg har nå kommet med min hele mening om dette temaet. Jeg mener at kommunen skal anlegge 
barnehageparkering og parkering for personer med nedsatt funksjonsevne nærmest mulig 
barnehageinngang på plant dekke. Jeg har et stort ønske om at dere heller kartlegger problemet enkelt i 
form av en spørreundersøkelse blant foreldre i avdelingene på barnehagen, i stedet for å forkaste det som 
et «ikke problem».   
 
Med vennlig hilsen  
Ingrid Svee Nordmeland
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